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Verspilde tijd
Wat je Rutte moet nageven is dat hij geen 
tijd verspilt. Overdag in Tripoli, ’s nachts in 
een overleg met de boeren, de volgende 
ochtend vroeg een persconferentie en 
verder weer met een overvolle agenda. 
Respect. Wat je daarentegen Rutte kunt 
verwijten is dat hij zoveel tijd verspilt. 
Onder zijn regie zijn problemen gegroeid 
(stikstof), ontstaan (toeslagenaffaire), en 
ontspoord (Groningen). Had hij hierin 
geen tijd verspild dan was op al deze, en 
nog een paar meer, vlakken Nederland tijd, 
geld en menselijk lijden bespaard.  
Wijze leiders verspillen geen tijd, heb ik 
ooit begrepen (*). Zij leunen achterover, 
doen niets, en laten de wereld en haar 
problemen over aan de tijd, die ieder  
probleem reduceert tot een voetnoot in 
de geschiedenis van de mens. Tijd stroomt, 
daarom is het beter haar niets in de weg 
te leggen, want dat is zinloos. Concreet:  
wat hebben Rutte’s gemarchandeer,  
compromissen, dubieuze interpretaties en 
falende herinneringen teweeggebracht. En 
waren we niet beter af geweest met een 
wijze leider. 
Goed, retorische vraag natuurlijk, want 
de wereld, zoals wij die samen hebben  
ingericht, kan niet zonder de Rutte’s,  
zonder hun falen en feilen. Want ook  
fouten geven richting, ook voorspelbare 
stupiditeiten leken ooit halfweg zinnig, 
ook gebrek aan regie mag nog steeds  
leiderschap heten.  
Met de wijsheid van jaren zit ik opnieuw 
precies waar ik zat als twaalfjarige. In de 
schaduw, met de kont tegen de dijk aan, 
hond aan m’n voeten. En kijk, hoe wolkjes 
voorbijdrijven, een specht tikt in een oude 
boom en de tijd verstrijkt in een heerlijk  
niets. Tussen toen en nu heb ik veel tijd 
verspild, maar dat waren nooit deze  
momenten.  
(*) De waarheid is dat ik Lao Zi nooit  
begrepen heb
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Opening wandelpad 
Lathumse Hoek op 23 juni 2023!

Na jaren van overleg is het weer mogelijk om langs het water te wandelen. Dit gebeurde 
in goed overleg door de Dorpsraad met de eigenaar (Leisurelands), Gemeente Zevenaar 
en aangrenzende horecaondernemers van Restaurant Zoetzand en IJssalon IJs & Zo. Het 
is een wandelpad in een natuurlijke omgeving langs het water, waar ook nog bankjes 
geplaatst zullen worden.
Op 23 juni was het zover en werd dit pad feestelijk geopend met Toon Albers  
(wethouder), Kees Rutten (directeur Leisurelands), Erik Metz (voorzitter Dorpsraad 
Lathum) en een veertig tal bewoners.

Erik Metz aan het woord: “Rhederlaag is eind jaren 60 ontstaan als gevolg van de  
zandwinning. Hierdoor kwam Lathum aan het water te liggen en werd een  
recreatiegebied ontwikkeld. Jaarlijks zijn er ruim 800.000 bezoekers voor het Rhederlaag 
waardoor vele auto’s, wandelaars en fietsers deze plek passeren. Lathum is hiermee uit 
de luwte van het platteland gekomen. 
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Wij zijn voor het 
Angerlo’s Nieuws  

opzoek naar 
correspondenten. 

Lijkt het je leuk om  
verhalen te schrijven uit je 
eigen dorp. Mail dan naar 
info@angerlosnieuws.nl

CATERING NODIG? 

KIJK OP:

WWW.HOFVANEDEN-CATERING.NL

VOOR EEN SMAAKVOLLE ERVARING

CATERINGBEDRIJF HOF VAN EDEN
DORpsHuIs HET GEBOuw LATHum
spORTCAFE AKTIEF GIEsBEEK
Tel: 06-53943219



Nieuwsgierig naar het innovatieve terrein aan de  
Nijverheidsstraat 19 In Giesbeek dat verscholen ligt achter de 
bomen? Je treft een terrein waar Royal Eijkelkamp, bedrijven,  
onderwijsinstellingen, studenten, wetenschappers in data  
science en biologische tuinders, en gepassioneerde  
vrijwilligers hun krachten bundelen. Samen zijn zij de  
drijvende kracht achter duurzame innovatie, waaronder  
Tuinderij Bodemliefde.

Wij hebben het hier niet zomaar over een standaard tuinderij,  
wat Tuinderij Bodemliefde echt bijzonder maakt, is de 
holistische benadering. Wij koesteren de natuur en werken 
zonder schadelijke bestrijdingsmiddelen. Hier bloeit een 
groene en biologische passie, en dat proef je terug in al onze 
gewassen. De afgelopen maanden is de tuinderij volop in  
ontwikkeling geweest. Bewonder bijvoorbeeld onze  
indrukwekkende tunnelkas, waarin we met zorg onze  
gewassen laten gedijen, verken de verschillende teeltstroken 
met een scala aan wintergewassen en andere verschillende  
gewassen. En om niet te vergeten hebben wij ook een  
efficiënt irrigatiesysteem, dat kostbaar water bespaart en  
bijdraagt aan een groenere toekomst.

Tuinderij Bodemliefde is ook een plek van leren en beleven.  
Volg onze inspirerende belevingsroute en ontdek  
informatieve borden verspreid over het terrein. Wij nodigen  

je uit om ook een bezoek te brengen aan onze  
boerderijwinkel, geopend op woensdagmiddag en zaterdag-
ochtend. Onze tuinder staat klaar om jou te informeren en te 
inspireren met al het moois dat groeit en bloeit.

Zien wij je snel bij onze tuinderij? 

Blijf op de hoogte van 
de nieuwste ontwikke-
lingen op onze tuinderij!  
Meld u nu aan voor 
onze nieuwsbrief op  
www.bodeml ie fde .n l .  
Aanmelden als vrijwilliger 
of voor een groentepak-
ket? Ook dat kan via onze 
website. Laat u betoveren  
door de duurzame inspanningen van Tuinderij Bodemliefde 
en ontdek een wereld vol smaakvolle en gezonde gewassen. 
Samen bouwen we aan een groenere toekomst.

AutoScheers
Wĳ doen alles voor uw auto

Al 25 jaar doen wij alles voor uw auto

Uitmaat 9 | Giesbeek | 0313 632 242 | www.autobedrijfscheers.nl

Ontdek duurzame ontwikkelingen op InnoFields
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In 2017 is er een Integraal Gebiedsoverleg Rhederlaag (IGOR) 
opgericht om de belangen van Partijen op en rond het  
Rhederlaag te vertegenwoordigen. De grond en het water van 
het Rhederlaag zijn in eigendom van een groot aantal partijen: 
Leisurelands, agrariërs, recreatieondernemers, private personen, 
Natuurmonumenten, Gemeente Zevenaar en Rijkswaterstaat.  
De belangrijkste functies in het gebied zijn dag- en  
verblijfsrecreatie, wonen en natuur. IGOR ontwikkelt een  
toekomstvisie (2019) met o.a. een belangrijke rol voor de oevers  
van het Rhederlaag en voor recreatie o.a. wandelen en fietsen.  
Een uitwerking van deze toekomstvisie is: natuurlijke en  
bereikbare oevers van het Rhederlaag. Gezamenlijke  
ontwikkeling en beheer van de Lathumse Hoek wordt gedaan 
door: inwoners van Lathum, ondernemers, Leisurelands en  
Gemeente Zevenaar. 

Er is nu een pad aangelegd langs het water en er zijn al plannen 
om dit pad uit te breiden met een oversteek over de Marsweg 
en een mogelijke aansluiting op het pad in de Koppenwaard. 
Ook wordt er gewerkt aan verkeer remmende maatregelen op 
de kruising Bandijk-Marsweg en meer ruimte (veiligheid) voor 
fietsers en voetgangers.”

Kees Rutten vertelt: “De realisatie van de inrichting van het 
pad is echt teamwork geweest. Het plan voor de inrichting van 
Lathumse Hoek was een initiatief van Dorpsraad Lathum en  
Leisurelands. Het ontwerp is gemaakt door de Dorpsraad en op 
basis daarvan is een uitvoeringsplan gemaakt door Leisurelands.  
Joram Winkelier, eigenaar van IJs & Zo is sinds kort ook  
deelnemer aan het IGOR en neemt het maaien van het  
struinpad voor zijn rekening. Daarnaast is hij meubelmaker en 
maakt hij voor de Lathumse Hoek een bijzondere houten bank.
We hopen dat veel recreanten van dichtbij of verder weg deze 
mooie plek weten te vinden” aldus een tevreden Kees Rutten.

De laatste spreker is Toon Albers, wethouder o.a. openbare 
ruimte en groenbeheer van de Gemeente Zevenaar. Toon 
aan het woord: “De vorige sprekers hebben mooi gesproken, 

maar mij het gras voor de voeten weggemaaid. Wat ik nog wel  
nadrukkelijk wil aangeven, is dat de Gemeente het belangrijk 
vindt dat de bewoners ideeën aandragen en zij daar dan ook 
graag aan meewerken. Dat is de nieuwe manier van werken en 
dat kan dan ook snel. 
Zo keurde de Gemeenteraad eerder dit jaar het nieuwe  
bestemmingsplan voor Rhederlaag goed. De opening van deze 
groene hoofdentree naar de noordoever is de eerste belangrijke 
zichtbare stap van de realisatie van de plannen voor Rhederlaag.”

Erik Metz, Kees Rutten en Toon Albers hebben gezamenlijk het 
lint doorgeknipt. We hebben met z’n allen de eerste stappen 
gezet op dit mooie pad met prachtig uitzicht over het water. Op 
de terugweg werden we nog getrakteerd op een heerlijk ijsje 
van IJssalon IJs en Zo.

Samen met buurtgenoten 
een mooi initiatief starten of 
het idee van iemand anders 
steunen: dat is de gedachte 
achter het nieuwe platform 
Zevenaar Doet. Via Zevenaar  
Doet, gestart door de  

gemeente Zevenaar, kunnen inwoners geld ophalen voor hun 
idee, vrijwilligers werven en middelen verzamelen om hun plan 
uit te kunnen voeren. Het gaat dan om ideeën om de wijk of 
buurt leuker, leefbaarder en/of duurzamer te maken. Denk  
bijvoorbeeld aan een sportmiddag met de kinderen uit de buurt 
of de aanleg van een insectentuin in de wijk. Zevenaar Doet is de 
opvolger van DoeDuiten, waarmee de gemeente eerder werkte.
 
Aanmelden van een initiatief 
Aankomende week ontvangen ruim 20.000 woonadressen  
per post een introductie van Zevenaar Doet. Vanaf 
dat moment kunnen inwoners hun idee aanmelden op  
http://www.zevenaardoet.nl, de website die vanaf nu ‘in de lucht’ 
is. Op deze site staan ook de spelregels die van toepassing zijn. 

Alle ideeën die uiterlijk eind augustus zijn aangemeld en  
goedgekeurd, maken kans om financieel gesteund te worden 
met waardebonnen die inwoners ontvangen.
 
Ieder huishouden een waardebon 
Vanaf september 2023 valt bij elk woonadres binnen de  
gemeente Zevenaar één of twee keer per jaar een waardebon 
van € 7,50 op de deurmat. Deze waardebon kan gedoneerd  
worden aan één of (na aanmelding) meerdere initiatieven  
op http://www.zevenaardoet.nl. Heeft een inwoner zelf via  
Zevenaar Doet een plan aangemeld? Dan kan hij/zij  
medestanders en waardebonnen verzamelen om het eigen idee 
uit te voeren. 
 
Meer weten over Zevenaar Doet?
Op http://www.zevenaardoet.nl vind je alle informatie over 
het indienen van een initiatief, de spelregels die gelden en tips 
om campagne te voeren voor een idee. Ook kan men zich via 
deze site aanmelden als vrijwilliger, geldbedragen doneren en  
materialen ter beschikking stellen voor initiatieven. 

Zevenaar doet
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pola-zonnepanelen.nl en pola-laadpalen.nl

STERK IN DUURZAME INSTALLATIES!

Wasstraat        Bedrijfswagens    Personenauto’s

De Koppeling 1 • Angerlo 
t 0313 490 760
www.garageschel.nl

Onze autowasstraat:
Laat uw auto 
weer glanzen! 

• 3 geavanceerde wasstraten
• handige wasboxen 
• uitgerust met het nieuwste SofTecs-sys
• met garantie voor een lak besparende
 behandeling

Schel Bedrijfswagens       

De Koppeling 1 • Angerlo • t 0313 490 762 • www.schelbedrijfswagens.nl

Gespecialiseerd in:
Verkoop & lease van 
bedrijfswagens 

Met Schel Bedrijfswagens kiest u voor 
een flexibele partner in mobiliteit!
• ruim aanbod in bedrijfsbussen
• Operational Lease & Financial Lease
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De Dorpen

In de lach 
geschøte!?

De meeste minsen hebben un verlangliesje 
van dingen die ze met de vakansie willen 
doen. Op mien lieske stond de wens um dich 
bi-j Alpehuezz nog un keer Villard Notre  
Dame te beklimmen. Un gruweluk mooie  
beklimming, met afgrijselukke afgronden 
noast de weg. Gelukkig steet dur hier en 
door un betonrandje van nor schatting  
zestug centimeter hoog um ow op te vangen 
at mis geet. We waren met un gruupke van 
drie man en un dame. Mor in de mountens  
gøj altiet in eigen tempo umhoog en  
umlèèg. Disse keer hak un racefiets met  
ondersteuning gehuurd, want dertug joar  
gelejen reej ik de Alp binnen ut uur, vijf 
joar gelejen in bijna drie uur en disse keer 
dacht ik dak nie meer bøven zou kommen 
zonder elektrieke ondersteuning. Op zich 
fietst da wel lekker relaxt, mor ge mot tur 
eiges ok nog aardig op trappen um bøven te  
kommen. Niet vergèten um op tied op te lajen  
want anders moj stukken lopen. De weg nor 
de Villard Reymond en doornoa nor Villard  
Notre Dame was via de col D’Ornon en 
halfweg links af. Un prachtige col met mooie 
uutkiek en steil, dus hard werke um bøven 
te kommen. Op tied wa drinken en un  
banaantje dur in stoppen, geven dan weer 
energie um de hitte te trotseren en verder 
te fietsen of zo nou en dan un stukske te 
wandelen um de omgeving us echt goed te 
kunnen bekieken. Wat un machtige bergen 
zeg, jammer dawwe dur hier in de umgeving 
niet eentje hebben liggen um in un paar uur 
te kunnen beklimmen. Now maj dur un eind 
veur reizen um an ow trekken te kommen 
op da gebied. Met ut gruupke, in dit geval 
familieleden, sliepen we in un huuske op un 
camping in de buurt van Allemond, zodei 
alle richtingen op, un lekker colletje kon  
beklimmen. Int huuske zat alles in. Toilet, 
douche, je kon dur køken en sloapen. Dus 
dik veur mekaar. Op de laatste dag toen we 
vertrokken deej ik de laatste controle um te 
kieken of we alles mee hadden genommen. 
De rest stond al bi-j de uutgng te wachten 
um weg te goan. Toen bleek de uutspraak 
van Theo Maassen in een van zien sketsjes te 
kloppen over ut verschil tussen mannen en 
vrouwen. Wa wilt geval. Ik mos inens gebruik  
maken vant toilet veur un serieus geval.  
Vrouwen pakken dan eerst un stuk papier 
van de rol en doen wat ze doen motten. 
Mannen goan zitten, doen wat en pakken 
dant papier. Mor een van de bewoners had 
ut papier met genommen want volgens hum 
wast nie netjes um un aangebrøken rol te 
loaten hangen. Wat bied un tillefoontje dan 
uutkomst zeg.

Namens de vrijwilligers van het Dorpsplatform 
Giesbeek willen wij graag het volgende onder uw 
aandacht brengen. Als we om ons heen kijken dan 
kunnen we over het algemeen zeggen dat we in 
een mooi dorp wonen. Maar toch hebben wij van 
het Dorpsplatform het gevoel dat we kansen en  
mogelijkheden laten liggen om het nog mooier 

en aangenamer te maken. Wij van het Dorpsplatform Giesbeek willen daarom een  
onderzoek starten om inzicht te krijgen in de wensen en behoeftes van onze  
inwoners. Niet dat we mogelijke oneffenheden kunnen oplossen maar we willen wel 
kijken wat er mogelijk is en waar de knelpunten zitten. Wat is goed en wat kan anders 
of beter. Het anoniem invullen van de vragenlijst kan zowel digitaal, door middel van 
de bijgeleverde QR, of op een papieren versie. Het invullen zal ongeveer 15 minuten 
van uw tijd in beslag nemen. De periode van invullen loopt tot 7 september en dat 
is net na de Giese kermis. De papieren versies zijn te krijgen bij Ebbers Doe het Zelf 
of bij de SPAR. Inleveren kan daar maar ook in de 
brievenbussen van Kerkstraat 94 (Peter Soethof) 
of de Weth Wieggersstraat 19 (Bert Amorij)
Mocht u nog vragen of opmerkingen hebben 
over het onderzoek, neem dan contact met ons 
op via info@dorpsplatformgiesbeek.nl of onze  
Facebookpagina. 
Op voorhand hartelijk dank voor uw deelname 
aan dit onderzoek.

Enquête voor bewoners Giesbeek
Ingezonden door:  Dorpsplatform Giesbeek

Ieder jaar organiseert muziekvereniging Nieuw Leven als afsluiting van het seizoen 
een buitenconcert ergens in een wijk of straat in Angerlo. Dit jaar was Het Klooster 
de locatie waar een concert werd gegeven.
Het Klooster is een landelijk straatje net buiten het dorp waar in een prachtige  
omgeving muziek kon worden gemaakt. 
De buurt was zeer gastvrij voor de muzikanten en de toegestroomde bezoekers. 
Zij werden voorzien van een lekker kopje koffie of een drankje. Nieuw Leven onder  
leiding van dirigent Ruud Lanters speelde luchtige, goed in het gehoor liggende  
muziekstukken. Muziek van onder andere Abba, Disney en het zomerse Copa Cobana 
klonken door Het Klooster.
Het was een mooie zomeravond waarvan iedereen heeft genoten. Volgend jaar maakt 
de muziekvereniging weer muziek in een ander deel van het dorp.

Nieuw Leven gaat Het Klooster in
Ingezonden door:  Muziekvereniging Nieuw Leven Angerlo
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Zoals u misschien weet, is Vrouwen van Nu Angerlo een afdeling  
van de landelijke vereniging Vrouwen van Nu. En naast ‘het  
landelijk’ is er ook de provinciale afdeling Gelderland, die  
jaarlijks een Provinciale Ontmoetingsdag organiseert voor 
alle afdelingen in Gelderland. Dit jaar had deze dag voor onze  
afdeling een speciaal tintje! Ons lid Elly van Etten werd door het 
landelijk bestuur benoemd tot Vrouw van het Jaar 2023. Haar 
enthousiaste inzet voor onze vereniging is beloond met een 
zeer verdiende erkenning! 

Voordat de zomervakantie echt losbarst, hebben we natuurlijk 
ook nog verschillende activiteiten gehad. Eind mei kwam de 
heer Kleijer, jachtopziener van Middachten, naar de Meent in 
Angerlo. Hij hield een interessante lezing over het kasteel en zijn  
landerijen en bossen aan de hand van schitterende natuurfoto’s. 
Uit zijn lezing kwam zijn liefde voor dit alles duidelijk naar voren. 

En op 14 juni trok een flinke ploeg Vrouwen van Nu op de 
fiets of met de auto naar Doetinchem. Ons doel was de mooie 
tuin “De Zumpe”. Ton Peer en zijn vrouw Agnes ontvingen ons 
met koffie en koek en Ton vertelde ons uitgebreid over hoe 
zij dit groene paradijsje hebben gecreëerd. Vroeger had hij een 
kwekerij en zijn oude contacten willen hem nog wel eens aan 
bijzondere bomen en planten helpen. De zevenzonenboom, 
grootmoeders oorbellen, de Perzische slaapboom, honderden 
variëteiten van de bekende pioenroos, kortom er was van alles 
te bewonderen. De moestuin was al even schitterend, we liepen 
er watertandend doorheen. Broccoli, venkels, allerlei soorten 

bonen, alles stond er prachtig bij.  Het weer werkte gelukkig 
ook mee. Er gingen heel wat plantjes achterin de auto mee naar 
huis,natuurlijk wel netjes betaald!

Om dit laatste uitje van de zomer gezellig af te sluiten werd er 
nog uitgebreid geluncht in de Olde Schole in Laag Keppel. 

We gaan nu even op vakantie, maar zijn in september natuurlijk 
weer terug met allerlei activiteiten. Ook zin om mee te doen? 
Neem dan contact op met Petra Keppel, tel. 06 5357 1644, of 
stuur een mailtje naar vrouwenvannu.angerlo@gmail.com.

Een oorkonde, een kasteel en een mooie tuin…
Ingezonden door:  Vrouwen van Nu Angerlo e.o.

Komdersuut is opgericht in de zomer van 2018 door een kleine 
groep mensen die het initiatief hadden genomen om een nieuwe 
bestemming te vinden voor de voormalige pastorie in Angerlo.
In de zomer van 2018 zijn een kleine groep mensen bij elkaar  
gekomen die een gemeenschapshuis wilden bouwen dat 
een thuishaven kon bieden aan bewoners, bezoekers en  
passanten uit Angerlo en Doesburg. Een bezielde thuishaven 
die een plek van ontmoeting is, waar generaties met elkaar  
verbonden worden, waar onderlinge betrokkenheid bevorderd  
wordt die aansluit bij de sociale, maatschappelijke en  
levensbeschouwelijke relevantie van alle dag en hoop biedt bij 
de uitdagingen van deze tijd. Deze plek werd gevonden in de 
voormalige pastorie van Angerlo. Deze historische plek kreeg de 
naam mee van Komdersuut. 
Vanaf 2018 tot 2020 is er hard gewerkt om de pastorie geschikt 
te maken als gemeenschapshuis, dit met financiële hulp van 
de Protestantse Kerk in Nederland (de PKN), de Protestants  
Gemeente Angerlo Doesburg en vele, vaak ook lokale fondsen. 
Voor de Coronatijd is al een start gemaakt met het ontwikkelen 
van activiteiten vanuit een visie van ontmoeting en inspiratie. 
Helaas heeft Corona daarbij roet in het eten gegooid en was er 
pas in het seizoen 2022/23 sprake van een doorstart. Langzaam 
werden er steeds meer activiteiten ontwikkeld.

Maar …. zover heeft het niet mogen komen. De tijd die we 
als bestuur nodig hebben om gestalte te geven aan alles wat 
we graag willen bereiken is onvoldoende gebleken. Corona, de 
hoge energielasten en het stoppen van de subsidie door de  
Protestantse Gemeente Angerlo Doesburg voor de jaren 
na 2023 hebben ons, met pijn in het hart, doen besluiten de  
activiteiten van Komdersuut te stoppen. 
Door het ontbreken van de nodige financiële ruimte is het 
niet mogelijk om een betaalde (deeltijd) coördinator aan te 
stellen die Komdersuut verder voortvarend kan opbouwen. 
Ook is er een tekort aan actieve vrijwilligers, met name in de  
bestuursfuncties.
Per 1 augustus aanstaande sluiten wij definitief de deuren. De 
al geplande activiteiten in juli kunnen doorgang vinden zoals  
gepland. 
Op 15 juli is er een afscheidsborrel van 15 tot 18 uur in  
Komdersuut. Alle vrijwilligers die iets voor Komdersuut hebben 
gedaan, reguliere gasten en belangstellenden zijn welkom.
Meld je voor 11 juli aan op info@komdersuut.nl als je bij deze 
feestelijke afsluiting aanwezig wil zijn, om te vieren wat er samen 
allemaal is gepresteerd afgelopen jaren.

Komdersuut stopt
Ingezonden door:  Sietske Lycklama a Nijeholt
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Op vrijdag 16 juni werd op 
een unieke locatie, aan de 
rand van Lathum en langs de 
Rivierweg, een open middag 
en avond gehouden van het 
vijf sterren manege Hippisch 
Centrum Lathum (HCL). 
Niet zomaar een manege, 
nee dat zeker niet. Lang  
leefden paardensport-
liefhebbers toe naar de  
informele opening van het 
nieuwe Hippisch Centrum 
Lathum. Op die zonnige  

vrijdagnamiddag was het zover voor het symbolische overdracht  
moment onder toeziend oog van veel belangstellenden  
waaronder wethouder van Oorden met zijn vrouw die tussen 
de vele bezoekers bewogen. De familie Dolman en hun crew 
had letterlijk en figuurlijk de staldeuren voor geïnteresseerde 
opengezet en er echt alles aan gedaan om een ieder een kijkje 
achter de schermen te gunnen. 
Het gehele bedrijf voldoet aan de Maatlat Duurzame  
Paardenhouderij. Dat wil zeggen dat ze volledig voldoen 
aan de huidige eisen voor dierengezondheid, dierenwelzijn,  
brandveiligheid, ammoniakuitstoot en fijnstof. Het bedrijf wordt 
hierop regelmatig gecontroleerd op kwaliteit en veiligheid. Bij 
HCL staat het welzijn van het paard en de passie voor de sport 
hoog in het vaandel. Het uitgangspunt van de familie Dolman 
is het bieden van een sfeervolle accommodatie waar zowel 
voor het paard als ruiter aan niets ontbreekt. De mooie nieuwe  
accommodatie bestaat uit twee geïsoleerde binnenbanen 
van 30 x 65m en 25 x 52m en een buitenbaan van 50 x 85m  
uitgevoerd met een eb- en vloedbodem. Met dit bodemsysteem  
kan de hardheid of zachtheid van de bodem worden  
gereguleerd. Tevens is er de beschikking over 51 stallen met  
geïsoleerd dak, een voor acht paards overdekte stapmolen, een 
overdekte en open longeercirkel, tien zandpaddocks en vele 
weides voor individuele weidegang of in groepjes. Ook is er een 
aparte ruimte, buiten de stallen en banen, voor de hoefsmederij 
en zijn er paardendouches  Wat er zeker niet aan ontbreekt 
is een meer dan gezellige kantine met binnen- en buitenterras  
en is er op het terrein ruime parkeergelegenheid. Met alle  
denkbare faciliteiten ontbreekt het paard en ruiter aan niets 
waarmee men de paardensport  zowel op professioneel als  
recreatief vlak kan beoefenen. 

Om zover te komen zijn Roel en Marjan Dolman en hun drie 
kinderen Jelle, Stefan en Anouk niet over één nacht ijs gegaan en 
hebben ze heel wat hindernissen, om in paardensport termen  
te blijven, moeten overwinnen. Voor de overstap naar de  
paardenmanege was dit een melkveehouderij en waren de  
paarden voornamelijk hobby maar de paarden gingen steeds 
meer een grotere rol spelen in hun familie leven. Dochter Anouk, 
die overigens een leuke rondleiding gaf, gaat na het afronden van 
haar HBO opleiding Kennismanager Paardenhouderij verder in 
de paarden op het bedrijf. Stefan heeft belangstelling voor de 

horeca en zoon Jelle houdt regelmatig het “hok” schoon van 
voetbalvereniging GSV’38. Vader Roel regelt het voer en komt 
stro en hooi van hun eigen land. Moeder Marjan en dochter 
Anouk hebben de bijzondere aandacht voor de paarden maar 
er is gelukkig overlap in de werkzaamheden. Toen steeds  
duidelijker werd dat investeren in de melkveehouderij weinig  
perspectief bood hebben ze besloten om van hun hobby 
hun nieuwe werk te maken. Toekomstgericht willen ze de  
hedendaagse paardenbezitter ontzorgen. Hun motto is dan ook: 
Als je iets doet, doe het dan goed!
Na de rondleiding en het aanschouwen van de spectaculaire 
spring- en dressuurdemonstraties mag de familie Dolman en 
haar crew trots zijn op hoe het resultaat nu is: vanaf 2017 nog  
melkveebedrijf naar 5 sterren paardensportcentrum. Lathum is 
hiermee weer een paradepaard rijker.

Open dag HCL Hippische Centrum Lathum
Geschreven door:  Geert Wieggers



De wijkagent vertelt…

Onder invloed en te snel 
Op dinsdag 6 juni  
controleerde collega Lars 
omstreeks 20.15 uur met 
de laser gun op excessieve 
snelheidsovertredingen op 
de Rivierweg tussen Lathum 
en Duiven. Een 47-jarige 
man uit Lathum kwam 
met 134 kilometer per uur  
(gecorrigeerd) aangereden, 

terwijl 80 kilometer per uur de maximum snelheid is. De man 
negeerde vervolgens het stopteken en maakte diverse vreemde 
gebaren in de auto. In Lathum kon de man, na dreigen met inzet 
van de taser, worden aangehouden. 

Brand/explosie 
Op donderdag 15 juni vond er in een loodsop De Muggenwaard 
in Lathum een explosie plaats. Hierbij zijn helaas twee personen 
gewond geraakt en met spoed overgebracht naar het ziekenhuis 
in Nijmegen. De brandweer van Giesbeek had de brand snel 
onder controle. 

Alcohol- en drugscontrole 
Op de Rivierweg in Lathum werd op vrijdag 16 juni een  
alcoholcontrole gehouden. Een 38-jarige man uit Arnhem testte 
positief op het gebruik van cocaïne en cannabis. Op het bureau 
werd bij de verdachte bloed afgenomen. De uitslag van het 
bloedonderzoek is nog niet bekend. 

Aantreffen van drugs en vuurwapen 
Op dinsdag 20 juni trof ik, 
samen met controleurs 
vanuit de provincie, in een 
schuurtje bij een chalet 
op een camping meerdere  
jerrycans aan met een 
voor ons onbekende 

vloeistof. Bij navraag bleek het etiket vals en zat er ver-
moedelijk een grondstof in voor het maken van de drugs 
GHB. Tijdens het doorzoeken van het chalet troffen wij di-
verse soorten drugs, contant geld, een grote hoeveelheid  
valiumpillen en een echt vuurwapen aan. Uiteraard is alles  
inbeslaggenomen en zal de bewoner van het chalet zich  
hiervoor moeten verantwoorden. De bewoner was tijdens de 
controle niet aanwezig. 

Overlastmeldingen op het water
Afgelopen weken was het vaak uitstekend vaarweer en was het 
op de Rhederlaagse Meren ook druk qua pleziervaart. Sinds dit 
jaar hebben we de politieboot in de haven van Giesbeek liggen, 
zodat we – hopelijk - wat vaker aanwezig kunnen zijn op het  
water. Door het tekort aan personeel lukt dit helaas niet altijd. 
Wel controleren we veel boten/waterscooters, maar er blijft  
helaas veel overlast op de Rhederlaagse Meren. 

Contact wijkagent
Een afspraak kan gemaakt worden op een moment dat het 
schikt. Via 0900-8844, florus.noppen@politie.nl, www.politie.nl 
of via Instagram: wijkagent_florus.

Florus Noppen
Wijkagent Lathum, Giesbeek, Angerlo en Zevenaar-Noord (buitengebied) 
      @wijkagent_florus
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Uitrukken
De maand juni was een wat 
drukkere maand voor ons. Het 
ging van kleine branden tot hele 
grote branden waar maarliefst 
5 keer een heel peloton voor 
is opgeroepen. Een peloton  
bestaat uit 4 tankautospuiten 
en een officier van dienst. 
11 juni werden we opgeroepen  
voor een speedboot die in 

brand zou staan. Aanrijdend kregen we te horen dat er om de 

motor iets zou smeulen. Wij hebben hierop controle uitgevoerd 
samen met onze collega’s uit Duiven. Er was geen sprake meer 
van vuur. Nadat alles voor ons veilig was, hebben we de boot 
teruggesleept naar haar thuishaven.
17 juni ratelden de pagers op de late avond voor een  
buitenbrand aan de Rhedense Veerweg in Giesbeek. Ter plaatse 
troffen wij een uit de hand gelopen kampvuur aan. Vanwege de 
droogte en natuurbrand fase 2 is besloten om het vuur volledig 
te doven. De kans op een natuurbrand was namelijk te groot 
vanwege de aanhoudende hitte en droogte.
18 juni was de dag dat er een grote brand uitbrak in Arnhem. 
Rond het middaguur werden wij opgeroepen voor het eerste 

Joris Senhorst
Brandweer Giesbeek
      Brwgiesbeek         @Brandweergiesbeek        BrwGiesbeek

De brandweer vertelt…
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peloton aan brandweervoertuigen (nadat wij werden opgepiept,  
werden er die dag dus nog 5 pelotons gealarmeerd). Wij  
moesten ons melden op een bepaalde uitgangsstelling. Eenmaal 
aangekomen, gingen we in konvooi richting het incident. Ter 
plaatste stond er een compleet woonblok in brand. Wij hebben 
diverse bluswerkzaamheden uitgevoerd. Rond de klok van 5 uur 
werden wij afgelost.
20 juni werden wij opgeroepen om een meting te doen op 
de Rhederlaagse Meren. Ter plaatse was politieagent Florus  
aanwezig. Hij gaf aan dat bij het binnentreden van een chalet 
zijn CO-melder afging. Onze meters gingen ook op alarm. We  
hebben alles gecontroleerd, maar niks vreemds aangetroffen. 
Daarna zijn we gaan ventileren en troffen we geen CO meer 
aan. De politie heeft het incident daarna overgenomen.
21 juni kwam de melding voor een reanimatie langs de  
Rivierweg in Giesbeek. Samen met politie en ambulance hebben 
wij de persoon behandeld. Verdere gegevens delen wij hierover 
niet.
“Brand scheepvaart” stond er op 24 juni op onze pagers. In 
de jachthaven van De Mars stond een boot in brand. Wederom  
samen met collega’s uit Duiven de brand geblust: wij met de 
boot uitgerukt en Duiven met de tankautospuit. Tijdens het 
blussen zonk de boot. Omdat dit natuurlijk niet zo kan blijven 
liggen, is de boot met het hulpverleningsvoertuig uit Duiven uit 
het water getrokken.

Op bezoek
Maandagavond 19 juni waren wij te gast bij Wim en Jelle Geurts 
op hun varkensboerderij. We hebben een rondleiding gehad om 
te zien hoe een stal met varkens eruitziet. Maar ook hoe het 

werkt en waar wij als brandweer, in geval van een calamiteit, 
rekening mee moeten/kunnen houden. Tijdens de avond wisten 
er ‘heel toevallig’ steeds verschillende varkens uit hun hokken  
te ontsnappen en moesten we ze terugbrengen naar hun  
verblijf. Voor de oefening werden steeds andere verblijven  
opengemaakt, zodat de varkens die al een keer naar buiten  
waren gestuurd, konden ‘uitrusten’, ook in verband met het  
dierenwelzijn natuurlijk. De ploegen kregen de opdracht om de 
dieren weer terug te sturen naar hun eigen verblijf. Zowel Wim 
en de oefenleiding waren trots op hoe snel de varkens weer op 
hun plek waren. Uiteraard zal er bij een incident meer onrust  
zijn, dan in deze oefensituatie. Maar dan nog, het ging deze keer 
super! Voor iedereen was dit een leuke en leerzame oefenavond.  
Dankzij ondernemers die openstaan voor onze bezoeken  
kunnen wij weer kennis opdoen. Zowel voor de ondernemers 
als voor ons was dit een zeer geslaagde avond.
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Op het moment van de  
uitreiking van de lintjesregen  
op 26 april j.l. was Adri 
van Ooijen (60) uit  
Angerlo nietsvermoedend 
op vakantie. Op 1 juni heeft 
burgemeester Lucien van 
Riswijk hem alsnog zijn  
koninklijke onderscheiding 
opgespeld. Adri heeft zijn 
lintje te danken aan een  
aantal maatschappelijke  
activiteiten die plaats  
vonden in het Land van Maas 

en Waal, waar hij tot 2022 heeft gewoond. Omdat het lintje 
wordt uitgereikt in de plaats waar je woont, dacht menigeen wie 
is die Adri van Ooijen en waarom heeft hij een lintje verdiend? 

Adri is geboren in Appeltern, en woont sinds een jaar in Angerlo  
aan de Mariendaalseweg, een prachtige plek in een mooi 
dorp. Veel Angerlo’ers kennen hem nog niet, maar onze  
burgemeester wel. Veel van zijn activiteiten vonden namelijk 
plaats in de gemeente Druten en daar was Lucien van Riswijk 
destijds burgemeester. 

Adri heeft zijn lintje ontvangen, omdat hij naast zijn werk  
voorzitter was van de Stichting De Maasmeanders, een  
samenwerking van recreatieondernemers rondom de Maas. 
Hij is mede-oprichter en lange tijd voorzitter geweest van de  
Stichting Meerwaarde Maas & Waal. Ook was hij lange tijd  
voorzitter, penningmeester en secretaris van de lokale  
ondernemingsvereniging.

De meeste tijd heeft hij besteed aan Stichting Meerwaarde 
Maas & Waal. Deze stichting heeft het doel de verbinding en  
samenwerking in de regio Maas en Waal te stimuleren door 
tal van projecten op te zetten. Zo werd het koken door  
leerlingen van de lagere school voor ouderen opgezet. En dan 
niet alleen koken, maar ook de bewustwording waar het eten 
vandaan komt, wat het moet bevatten aan voedingsstoffen. Na 
afloop van de lessen rondom de voeding en de bereiding werd 
de maaltijd geserveerd aan ouderen. Hiermee werd geprobeerd 
ouderen uit de isolatie te halen. En dan niet te vergeten de  

contacten met ouderen.
Ook het oprichten van een Repaircafé, een  
vrijwilligerssteunpunt en het realiseren van technieklessen  
voor kinderen in het primair onderwijs. Dit waren o.a.  
projecten van de Stichting. Het voortge-zet onderwijs kon naar 
idee van Adri en zijn bevlogen medebestuursleden niet snel  
genoeg de om-slag maken van nieuwe lesvormen, die aansloten 
op de veranderingen in de techniek. 
De stichting gaf uiteindelijk leiding aan de doorontwikkeling en 
oprichting van de Stichting Stimu-lering Techniek (het Techlokaal 
genoemd), dat als doel heeft jongeren te enthousiasmeren voor 
een technisch vak. 

Adri aan het woord: “Ik ben van beroep recreatie-ondernemer.  
Ik runde 40 jaar lang een camping en een jachthaven met  
allerlei faciliteiten. Op dat terrein ben je dan eigenlijk een soort 
mini-burgemeester met heel veel intermenselijke contacten. Je 
hebt te maken met regelgeving en contac-ten met de overheid. 
Ik kende daarnaast een aantal ondernemers, die wel iets wilden  
doen. Er was destijds weinig samenwerking en veel afstand  
tussen bestuur, bedrijfsleven en bewoners. 
Het werd me ook duidelijk dat voor ons gebied meer aandacht  
en subsidie beschikbaar was, maar dat we daar te weinig  
aanspraak op maakten, uit onwetendheid, maar ook uit  
bescheidenheid. Het Land van Maas en Waal was ook een lastige 
regio door de geïsoleerde ligging. Dat is nu gelukkig verbeterd. 
Van nature heb ik een enorme drive. Ik zie veel kansen en ik zie 
vaak meerdere oplossingen. Mijn slogan: “De oplossing zit bijna 
altijd in de verrassing.”

Adri heeft met zijn gezondheid een wake-up call gehad en is nu 
eerder dan gepland met pensioen. Zijn zaak heeft hij voor een 
deel verkocht en een gedeelte overgedragen aan één van zijn 
twee dochters. Hij begeleidt haar een paar keer per week in het 
dagelijks werk.
Hij is heel blij en trots met zijn lintje, maar had zijn vader nog 
meer dit lintje gegund. Volgens zijn overleden vader is een lintje  
voor helden. “Daarom is dit lintje ook een lintje voor mijn  
vader”. 
Met zijn kennis en kunde zijn er vele mogelijkheden in de regio 
Angerlo. We gaan elkaar ongetwij-feld weer ontmoeten. 

Geschreven door:  Anneke Nijman

Lintje voor Adri van Ooijen na terugkeer van vakantie

Adri en zijn dochter Joyce
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Het is inmiddels de vierde keer dat ik nu een stukje schrijf over 
diploma halen. De vorige drie keren stond het nog in het teken 
van diploma halen in corona tijd of diploma halen net na corona, 
maar dat is nu gelukkig voorbij. Ik kende eigenlijk geen één van 
de jongeren, die ik nu geïnterviewd heb. 
Ik heb rondgefietst, vlaggen en schooltassen gespot of zomaar 
bewoners gevraagd. Zo ontmoette ik evenals voorgaande jaren  
de jongeren met hun verhalen. De één had hard gewerkt voor 
zijn diploma, de ander ietsje minder, maar allemaal heel blij 
dat ze geslaagd zijn. Al deze studenten hebben op 14 juni een  
verlossend telefoontje gehad en konden vervolgens hun  
cijferlijst op school ophalen. Ze zijn klaar voor een volgende stap, 
hebben er zin in, nu eerst nog een bijbaantje of vakantiebaantje. 

Lynn van den Abeelen, 16 jaar woont op het Riverparc. Ze is 
geslaagd voor Havo aan het 
Titus Brandsma College in 
Velp. Ze heeft haar cijferlijst  
opgehaald. De diploma  
uitreiking volgt nog. 
Haar school kent geen gala, 
maar de studenten van Havo 
5 en Mavo 4, de examen-
klassen dus, hadden zelf, na  
overleg met de school, 
een gala met Kerst  
georganiseerd. Dat was 
hartstikke leuk. 

Ze gaat na de zomer beginnen met Toegepaste Psychologie in 
Deventer. 
Nu eerst nog werken bij Restaurant Ruumzicht in Giesbeek. 

Bart Siccama, 16 jaar woont in Angerlo. Hij is geslaagd 
voor Havo aan het Ulenhof  
College in Doetinchem. 
Hij kon, na het telefoontje 
met de mededeling dat hij  
geslaagd was, om 16.00 uur 
zijn cijferlijst ophalen. De 
laatste schooldag hebben 
ze een gala gehad. En nu 
zelfs nog een feestje met  
ongeveer 24 klasgenoten 
bij de mentor. De diploma  
uitreiking is op 6 juli. 
Hij gaat werktuigbouwkunde  
doen aan de HAN in  
Arnhem. Hij heeft hiervoor 

gekozen, omdat het een brede opleiding is, waar je alle kanten 
mee op kan. 
Nu eerst nog werken bij Restaurant De Waag in Doesburg. 

Ruben Spaan, 15 jaar woont in Lathum. Hij is geslaagd voor 
basisberoepsonderwijs niveau 2 bij het Aeres, Vmbo en Mbo 
in Velp. Hij was blij met het telefoontje dat hij geslaagd is. De  
diploma uitreiking is op 10 juli. Het Aeres kent geen gala 
voor geslaagden, maar de vierde klas studenten, die dit jaar  

examen gingen doen,  
hebben wel een kerstgala 
gehad. Hij gaat aan het Zone 
College Groen, Grond en 
Infra (GGI) in Doetinchem, 
Landbouw, Waterbouw en 
Wegenbouw doen. 
Nu eerst nog vakantiewerk 
doen bij Bouwmansgoed,  
familie Den Hartog in 
Lathum. 

Jordy Jansen, 16 jaar, woont in Giesbeek. Hij is geslaagd voor 
Vmbo basis autotechniek, 
installateur/monteur aan het 
Liemers College Landeweer 
in Zevenaar. Hij heeft zijn  
cijferlijst opgehaald en op 7 
juli is de diploma uitreiking. 
Er is ook een gala, met een 
dure auto en strak in pak, 
maar voor hem hoeft dat 
niet. 
Hij gaat de Schippers- 
opleiding in Rotterdam doen. 
Dat betekent 2 weken aan 
boord en dan 2 weken thuis 
theorieles. Dit herhaalt zich 

4 keer, dus al met al 8 weken les en verder werken aan boord 
van het schip. Het lijkt hem geweldig om schipper te zijn op de 
binnenvaart. Heeft bij kennissen, die een eigen schip hebben, al 
de nodige ervaring opgedaan. Nu alvast werken aan boord van 
het schip in Rotterdam. 

Ilana de Vette, 18 jaar, woont in Lathum. Zij is geslaagd voor 
Vwo in combinatie met dans 
op het Beekdal Lyceum. De 
cijferlijst heeft ze al, bij de 
diploma uitreiking zal er nog 
een hapje en een drankje 
zijn. Naast het reguliere  
takenpakket heeft het  
Beekdal Lyceum speciale 
faciliteiten voor topsport-, 
dans- en muziekleerlingen. 
Ze was graag verder gegaan  
in Dans, maar dat lukt niet 
op de manier zoals ze zou 
willen. Nu kiest ze voor 
haar andere plan en dat is 
volgend jaar loten voor de 
studie Geneeskunde. Het 
wordt komend jaar daarom  

werken en zoveel mogelijk reizen. Werken doet ze nu al  
parttime bij Bierbrouwerij Durs in Arnhem. Ze is ook nog op 
zoek naar ander werk, waar ze wat van kan leren. 

Geschreven door:  Anneke Nijman

Diploma halen in 2023!
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Devenda Wieggers, 16 jaar, woont in Giesbeek. Zij is geslaagd 
voor Vmbo, BB niveau van 
de Groene School. Ze was 
gebeld door de mentrix en 
kon ‘s middags de cijferlijst  
ophalen. De diploma  
uitreiking is op 10 juli.  
Evenals Ruben Spaan heeft 
zij een kerstgala voor  
geslaagden gehad voor vierde  
klas studenten, die dit jaar 
examen gingen doen. Ze 
gaat na de zomer de Mbo  
opleiding Beveiliging 2 
bij het Rijn IJssel College 

doen. Daarna naar Yuverta in Nijmegen, een opleiding met  
werkhonden. Nu eerst nog vakantiewerk doen bij Recreatiepark 
De Veerstal bij de animatie voor kinderen. 

Tieme van Someren, 15 jaar, woont in Angerlo. Hij is  
geslaagd voor Mavo 4 aan 
het Rietveld Lyceum in  
Doetinchem. Na het  
telefoontje kon hij ‘s middags  
zijn cijferlijst ophalen. Op 12 
juni heeft hij een gala gehad. 
Met de bijzondere auto naar 
het gala gaan, vond hij het 
leukst. Op 21 juni was de  
diploma uitreiking. 
Hij gaat een Mbo opleiding 
software development doen 
op het Graafschap College 
in Doetinchem. Hij heeft al 

een baantje bij Albert Heijn, maar gaat daarnaast ook werken  
bij Althoff, oa assisteren bij vloeren leggen en zonwering  
aanbrengen. 

Als je ziek bent, moet je toch in bed liggen? Nee dus! Het 
is wetenschappelijk aangetoond dat deskundige leefstijl- 
ondersteuning zoals sporten en bewegen helpt om de  
behandeling van kanker beter te doorstaan. Op 3 september 
organiseert het Braamhuis samen met Hart2Hart een middag 
over hoe gezond eten en bewegen jou kunnen ondersteunen 
in dit proces
Mathijs Jansen van stichting Tegenkracht komt om ons op 3 
september vertellen hoe belangrijk sport is voor mensen met 
kanker.
Wanneer je kanker hebt, is eten niet meer vanzelfsprekend. 
Je kunt te maken krijgen met onbedoeld gewichtsverlies, 
snelle verzadiging, spiermassa verlies, verminderde eetlust of  
veranderde smaak en reuk. Diëtiste Nicole van den Boom  
(voedingendieetplus.nl) komt op 3 september vertellen hoe  
belangrijk gezond eten is voor mensen met kanker. 
Tot slot komt het cognitieve deel nog aan bod tijdens deze  
middag. Hoe houd je je brein scherp? 
De middag start om 12.00 uur en is gratis toegankelijk.  
Uiteraard zijn giften voor het Braamhuis welkom!

Over het Braamhuis
Eén op de drie mensen krijgt te maken met kanker. Wanneer 
kanker je raakt (op welke manier dan ook) komt er heel wat 
op je af. De diagnose kanker heeft een enorme impact. Je gaat 
verder, maar hoeft het niet alleen te doen. Om die reden staat 
het Braamhuis in Zevenaar.  Een inloophuis waarvan de deuren  
open staan voor mensen die kanker hebben of er juist van  
genezen zijn, hun familieleden, overige naasten en nabestaanden. 
Een plek voor aangename zorg en extra aandacht. Voor en door 
de Liemers.
Om indicatie te krijgen hoeveel mensen er aanwezig zullen zijn, 

vragen wij u zich vooraf aan te melden via het mailadres van het 
Braamhuis of hart2hart. O.v.v. Braamhuis sportief.
Inschrijven kan via deze link : www.braamhuis.nl

Het Braamhuis organiseert een middag over sport en bewegen
Ingezonden door:  Tony Ashek

Kijk voor meer informatie op 
www.angerlosnieuws.nl



Pittige honingdip (niet veganistisch)
1 grote eetlepel roomboter
1 eetlepel olijfolie
½ theelepel chilivlokken
½ theelepel komijnzaad
4 eetlepels honing

Verwarm de oven voor op 220 graden. Roerbak de spinazie met 
een beetje zout zodat het vocht uit de spinazie komt. Schep de 
spinazie in een vergiet en druk het vocht er zo goed mogelijk uit. 
Mix in een schaal de feta, de goed uitgelekte spinazie en de fijn 
gesneden knoflook. Voeg peper naar smaak toe. 

Rol de filodeeg uit en snij in lange repen van 10cm. Je maakt een 
soort mini loempia’s. Voeg een eetlepel feta-spinazie vulling toe 
aan een van de korte uiteinden. Laat de zijkanten vrij en smeer 
de randen in met olijfolie. Vouw de randjes over de vulling en 
rol op. Leg de rolletjes op een bakplaat bekleed met bakpapier 
en borstel een beetje olijfolie erover. Bak de rolletjes in 20min 
goudbruin.

Maak in de tussentijd de pittige honingdip. Mix in een pannetje 
alle ingrediënten en verwarm 1 tot 2 minuten op laag vuur.

Eetsmakelijk! 
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Spinazie

Grote winter reuzen blad spinazie. Dat klinkt veelbelovend! Het 
woord “winter” snap ik nu ook beter. Want met dit warme weer 
schiet alle spinazie door en wordt de plant vezelig. Een deel van 
de spinazie kun je laten staan en zelf je zaad voor de volgende  
lichting bewaren. Eerlijk gezegd heb ik bij spinazie daar het  
geduld niet voor. En ook niet de ruimte want het volgende gewas 
staat klaar om in de tuin geplant te worden (bonen!). Een laatste 
grote oogst en de planten kunnen er weer uit. De pony’s hebben 
genoten van de stengels, wij van het laatste blad. Van het najaar 
mogen de winter reuzen het weer gaan proberen, dan past de 
temperatuur meer bij hun naam.
Spinazie heeft al een lekker gezond imago, natuurlijk mede  
mogelijk gemaakt door Popeye. Maar dat is niet voor niks want 
spinazie zit bomvol vitamines en mineralen. Een blik op de  
website van het Voedingscentrum en wat opvalt is de hoge 
hoeveelheid vitamine K die onder andere goed is voor  
botopbouw.

Spinazie kun je overal instoppen en gezien de voedingswaarden  
dus een heel goed idee. Ik stop het in mijn smoothie, een  
omeletje met feta, door de lasagne of lekker geroerbakt met 
heel veel knoflook. 

Met een vriendin heb ik afgelopen weekend iets nieuws  
geprobeerd met spinazie. Een lekkere snack voor bij de  
borrel. Feta spinazie rolletjes met een pittig honingdipje. Het 
recept komt van de website van Half Baked Harvest. Het was 
heerlijk en zeker voor herhaling vatbaar.

Filodeeg feta spinazie rolletjes (kan veganistisch)
1 pakje feta (vegan feta mogelijk)
1 pak filodeeg uit de diepvries
2 tenen knoflook
200 tot 300 gram spinazie
Olijfolie om in te borstelen
Zout en peper

Lifestyle
Geschreven door: Lisa Riesmeijer
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Sinds 21 mei is dominee 
Elise Wijnands predikant van 
de Protestantse Gemeente  
Angerlo-Doesburg. In 
de Grote of Martinikerk 
in Doesburg vond de  
bevestiging plaats. Elise had 
haar collega Sietse Visser, 
oud gevangenispredikant 
en nu kerkenraadslid van 
de Protestantse Gemeente 
Rijnwaarden gevraagd haar 
te bevestigen. Rijnwaarden is 
de gemeente waar Elise tot 

nu toe predikant was. Naast de 50% aanstelling die ds Elise in 
Angerlo-Doesburg nu heeft, blijft ze voor 50% verbonden aan 
haar andere gemeente te Hummelo.

Elise vertelt dat het zo mooi is, dat de kerk van Doesburg een 
carillon heeft, haar vader was namelijk beiaardier (en dat is  
iemand die het carillon of de beiaard bespeelt). Ze heeft als kind 
heel veel torens beklommen! Trouwens ook in diverse kerken 
werden trappen beklommen, achter haar vader aan die ook  
organist was. Elise legt me uit dat kerkmusicus echt een vak is. 
Vol enthousiasme vertelt ze dat een kerkdienst als het ware 
een samenspel is tussen predikant, organist en gemeente.  
“Muziek, zang, het Woord en verstilling zijn de ingrediënten van 
een kerkdienst. Iedere dienst is een eredienst tot lof van God 
en ter bemoediging en inspiratie voor de mens. Wat is het dan 
mooi als je hieraan mee kunt en mag werken. Dat we met elkaar  
af en toe de hemel open zingen!” Elise probeert dan ook  
altijd als slotlied een bekend lied te kiezen, zo’n lied die de hele  
zondag en misschien wel langer(!) in je hoofd blijft zitten. 
Zo’n lied waar je energie van krijgt. Dat weten we ook van de  
diensten in de Protestantse Kerk te Lathum, waar Elise als  
gastvoorganger diverse keren voorging. Ze is in Lathum een 
zeer geziene gastpredikant.

Elise aan het woord: “Al vroeg wist ik dat ik dominee wilde  
worden, nou ja heel even dacht ik aan dierenarts. Ik ben op 
een boerderij in Friesland opgegroeid, waar mijn ouders allerlei  
dieren hadden als hobby: een ezel, schapen, kippen, honden,  
katten, kalkoenen, parelhoenders, eenden, ganzen en o ja ook 
een geit! Maar oei als dierenarts moet je ook opereren en dat 
leek me nou helemaal niks voor mij!” 
Het werd dus Godgeleerdheid of te wel Theologie aan de  
Rijksuniversiteit te Groningen. Een brede studie met vakken 
als Oude- en Nieuwe testament, Psychologie, Hebreeuws en  
natuurlijk ook andere godsdiensten. De kerkelijke opleiding,  
die je nodig hebt om predikant te worden, werd aan de  
universiteit in Utrecht gevolgd. En nu predikant van  
Angerlo-Doesburg! Geen onbekende gemeente overigens: in de  
coronatijd, toen vrijwel alle kerken dicht zaten, is er door  
diverse geloofsgemeenschappen uit de regio, waaronder  
Hummelo, een samenwerking aangegaan in het online uitzenden 

van kerkdiensten. De Martinikerk had toen als enige kerk de 
mogelijkheid de diensten te streamen. Even rilt Elise: “wat was 
het midden in de winter soms steenkoud in die grote kerk!”  
“De samenwerking met Chris Kors was heel prettig, toen hij 
vertrok naar Middelburg en de plaats in Angerlo-Doesburg  
vacant kwam, keek ik met belangstelling uit naar de profielschets 
van de nieuw te beroepen predikant. “Wij zoeken een herder 
die achter de kudde aanloopt” deze zin uit de profielschets 
sprak Elise erg aan. Zo wil zij ook haar ambt vervullen als een 
herder die bij de kudde is, soms voorop loopt, dan achteraan,  
dan er tussen, maar altijd in verbinding met de kudde. Met  
elkaar vormen we de Protestante gemeente Angerlo-Doesburg! 
De gesprekken met de beroepingscommissie waren heel prettig,  
het beroep dat op mij werd uitgebracht, heb ik dan ook van  
harte aangenomen” Er wordt zowel in de Galluskerk in Angerlo  
als in de Martini kerk in Doesburg gekerkt. En juist die  
afwisseling vindt Elise heel mooi. Het is heel bijzonder om de 
ene keer voor te gaan in de ‘oude’ en intieme kerk van Angerlo 
en de volgende keer in de imposante kerk van Doesburg. Twee 
kerkgebouwen met een rijke historie! 
Naast dominee Elise is Margriet Kok per 1 augustus als kerkelijk 
werker aangesteld, ook zij heeft een 50% aanstelling. 

Geschreven door:  Anneke Nijman

Kennismaking met de nieuwe predikant voor de 
Protestantse gemeente Angerlo-Doesburg
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Je was een man van weinig woorden.
Duidelijk herkenbaar voor degenen die bij je hoorden.

Een man, vader en opa waar je op kon bouwen
met een woord waarop je kon vertrouwen.

Achter je ligt een leven van werken en plicht
en juist dat bepaalde in alles jouw gezicht.

Zo bescheiden als je hebt geleefd
zo bescheiden ben je gestorven.

Trots op wat hij allemaal dapper heeft doorstaan.
Wij hebben afscheid genomen van mijn lieve man, 

beste vader, schoonvader en opa

Piet Ebbers
✳ Giesbeek, 26 mei 1936                † Arnhem, 11 juni 2023

We zijn trots en dankbaar, omdat de hoeveelheid kaarten, 
brieven, berichten, telefoontjes en bloemen laten zien 
dat Piet in zijn leven voor velen betekenis heeft gehad 

en dat zijn overlijden velen heeft geraakt. 

Voor alle blijk van medeleven danken wij u hartelijk. 
Zij zijn ons tot grote steun en troost.

Iet Ebbers - Vossen
Doreth en Mark

Miquel
Dylan en Dewi
Horst en Agnes

Pieter en Tamara
Cas
Mik

Eilandplein 464   |   6922 ER   |   Duiven

De crematie heeft inmiddels in Dieren plaatsgevonden.

Familiebericht

“Ons verdienpatroon is verkeerdom.  Toen ik jong was, en veel 
geld nodig had voor wonen en kinderen, verdiende je minder 
dan nu, terwijl nu ons huis bijna hypotheekvrij is en de kinderen  
het huis uit zijn.” Het is zo ongeveer de enige les van onze  
economieleraar die me echt is bijgebleven. Nu, 50 jaar later, is 
het de wetmatigheid waarmee wij, de Boomer generatie (en die 
daarna komt en waarvan ik de naam niet weet) elkaar gelukkig 
prijzen.  Geld is niet zo’n punt meer, veel hoeft er niet te zijn, 
ondertussen hebben we geleerd te budgetteren en komen we 
rond met wat er is. En, eerlijk is eerlijk, voor de meesten is dat 
budgetteren niet uitkomen met minder, maar een bestemming 
vinden die past bij meer. We hebben het goed.
Aan de andere kant van het spectrum de jongeren. Er zijn er 
die een ‘jubelton’ meekrijgen, maar de meesten hebben een 
studieschuld, betalen huren die in geen vergelijk staan tot wat 
zij zouden moeten betalen voor een hypotheek, maar het geld 
daarvoor wordt hen niet toevertrouwd door de banken en 
de voornamelijk grijze witte vrouwen/mannen (tegenwoordig  
noemen ze dit de 7-vinkers) die daar aan het roer staan. Precies 
die mensen die elkaar mogen gelukwensen met het feit dat zij 
nu aan de goede kant staan van een verkeerdom verdienmodel. 
Goed, ik ben dus zeker geen econoom, dat mag duidelijk zijn. 
Maar wel een vader. Kom zelf prima uit met de centen, maar 
kom niet in de buurt van die ton voor al mijn kinderen. Denk 
daarom vaak aan die leraar, toen, met zijn simpele economische 
wijsheid. In 50 jaar is daaraan niets verbeterd, veel verslechterd.  
En jullie en mijn kinderen zijn daarvan de dupe. Onze  
verantwoordelijkheid, van ons ouders, want dit is ons systeem, 
onze verantwoordelijkheid. 

Verkeerdom
Ingezonden door:  W.R.

Eenieder die in de ochtend of avond de Rivierweg op rijdt kan 
het beamen, het is op deze weg een stuk drukker geworden dan 
voor corona. Vooral op maandag, dinsdag en donderdag is het  
uitzonderlijk druk op deze weg. Bumper aan bumper is 
meer regel dan uitzondering. Ondertussen is het volgens de  
verkeersdienst niet eens de drukste periode van het jaar. Die 
is in oktober en november. Dan hebben de minste mensen 
vrij en is het weer vaak het slechtst. Dat belooft volgens deze  
aankondiging voor de weggebruikers niet veel goeds voor 
de spitsuren in oktober en november. Ieder jaar komen 
er 100.000 auto’s bij in ons land en de auto wordt dan ook  
vaker gebruikt. Overigens schijnen de autobezitters weer  
massaal de auto naar het werk of een andere afspraak te pakken,  
dan voor corona. Met het gevolg dat de drukte op de weg flink 
is toegenomen. Filecijfers zijn overigens dagkoersen en die  
fluctueren met bijvoorbeeld de seizoenen, de economie, het 
weer en ongevallen. Zoals we weten is de Liemers westelijk  
omringd door rivieren de IJssel en Nederrijn waarbij een  
brugverbinding over de rijksweg A12 door grootschalig  
onderhoud nu een tijdelijke versmalling geeft. Hiermee springt 
de drukte en fileleed op deze rijksweg eruit en is, volgens de 
ANWB, op nummer 1 van de snelst groeiende filezwaarte  
geworden. Verkeer afkomstig uit de Achterhoek en deels de 
Liemers weet nu de sluipwegen te vinden zodra de A12 dicht 

zit. Met als gevolg dat op de IJsselbrug bij Doesburg men ook 
vaak stapvoets moet rijden door de drukte. De uitweg via de 
Rivierweg is dan snel gekozen en dat is bijzonder merkbaar voor 
ons als bewoners van de IJsseldorpen. De drukte op afwikkeling  
van het verkeer industrieterrein Nieuwgraaf is eveneens  
toegenomen en wordt er ondertussen nog gewerkt aan  
Foodvillage Duiven, een werkelijk walhalla voor fastfood  
liefhebbers. De verwachting is dat de bezoekers hiervan maar 
zelden lopend of met de fiets komen. Door de ANWB is  
overigens een “FietsChallenge A12” in het leven groepen om 
mensen meer op de fiets te krijgen en uit de auto. Je kunt met 
de fiets in de ochtend uren zelfs sneller in Arnhem zijn dan met 
de auto. Deze actie loopt nog tot 15 oktober en meedoen is 
gratis. Hiermee ben je milieuvriendelijk en gezond bezig plus het 
bespaart benzinegeld.

Rivierweg steeds drukker 
Geschreven door:  Geert Wieggers
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Voordat dirigenten, bestuur en muzikanten van fanfare  
St. Gregorius gaan genieten van hun welverdiende vakantie  
geven zij op vrijdag 14 juli een informeel en luchtig concert. Het 
concert begint om 19.30 uur, vindt plaats op de parkeerplaats  
bij de hoofdingang van Binnenrijk en iedereen is van harte 
welkom. Tijdens dit concert laten de slagwerkgroep o.l.v.  
Edwin Rosmulder en het orkest o.l.v. Dineke Griek van zich  
horen. Wil je zeker zijn van een zitplek? Neem dan je eigen  
klap- of strandstoel mee.

De volgende dag, op zaterdag 15 juli, zijn de orkestmuzikanten 
over de grens te vinden en wel in Elten waar zij bij hun muzikale  
vrienden van Musikverein Elten een buitenconcert geven in 
het Dr. Robbers Park. Zij spelen daar dan van 14.30 uur tot 
15.30 uur. Ook hier is iedereen welkom om dit concert bij te  

wonen. Tijdens het concert is er in het park gelegenheid om een  
drankje te drinken of iets lekkers van de grill te nuttigen. 

De wekelijks repetities op donderdag starten eind augustus 
weer zodat muzikanten zich weer kunnen voorbereiden op 
optochten die in september staan gepland en concerten die in 
oktober en aan het einde van het jaar plaatsvinden. Via deze weg 
wensen bestuur, muzikanten en dirigenten van St. Gregorius alle 
Angerlo’s Nieuws lezers een mooie zomer toe!

Zomeravondconcert St. Gregorius op 14 juli bij Binnenrijk
Ingezonden door:  St. Gregorius

Wandelaars hebben van 13 tot en met 16 juni mee gedaan aan 
de avondvierdaagse in Giesbeek. Veruit de meeste deelnemers  
liepen gedurende vier dagen een afstand van 5 kilometer,  

maar Jurgen Kramp en Ronnie Hammink gingen traditie  
getrouw voor de 10. Voor deze twee werden geen routebordjes  
gehangen maar zij kregen de looproute op papier mee. Dat 
scheelde inzet van vrijwilligers die zich konden connecteren op 
de vijf kilometer. Volgens Anita Smits van Jeugdraad Giesbeek, 
die de wandelvierdaagse in het dorp Giesbeek voor de 21e maal 
organiseert, zijn er dit jaar 160 betalende lopers en daar zijn ze, 
zeker na corona en het warme weer, blij mee. Leuk om te zien 
hoe zingende kinderen door de straten of over de dijken lopen, 
al of niet aan de hand van hun ouders. Enkele snelle rakkers 
willen als eerste binnen zijn en deze gezonde competitie mag 
er zeker ook bij zijn. Op de laatste avond was er een feestelijke 
intocht door Giesbeek. Met de finishvlag over de Meentsestraat 
was er voor de deelnemers bij cafetaria Joosje eerst een lekker  
ijsje te scoren waarna de stoet kon aansluiten achter de  
muzikale huldiging en intocht van fanfarekorps St. Gregorius via 
de Meentsestraat en Kerkstraat naar ’t Hof van Giesbeek waar 
de deelnemers een bijbehorende herinnering kregen.

Kleurrijke intocht van avondvierdaagse Giesbeek
Geschreven door:  Geert Wieggers



Kerkdiensten
St. Martinuskerk Lathum Giesbeek
Vieringen in de St. Andreaskerk Zevenaar

9 juli 10:30 Eucharistie, pastoor Thanh
16 juli 10:30 Eucharistie, pastoor Thanh
23 juli 10:30 Eucharistie, pastoor Thanh
30 juli 10:30 Woord-Communieviering, 
 pastoraal werker Maarten

PKN kerk Lathum-Giesbeek

Voor actuele informatie over de diensten en de ontmoetingen  
na de diensten verwijzen wij u naar de website van de 
Lathumse kerk. Alle diensten worden ook via een live stream 
uitgezonden. Deze link vindt u eveneens op de website. 
www.kerklathum.nl

30 juli 10.00 uur R. van der Hucht uit Didam

Protestantse Gemeente Angerlo-Doesburg

9 juli 10.00 uur in de Martinikerk: Dienst van Schrift
 en Tafel, voorganger Ds Elise Wijnands
16 juli 10.00 uur in de Martinikerk: Kerkdienst, 
 voorganger Ds Klaas Bakker
23 juli 10.00 uur in de Martinikerk: Kerkdienst, 
 voorganger mevr. Regina Lafeber
30 juli 10.00 uur in de Galluskerk: Kerkdienst, 
 voorganger Ds Dik Bos.
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BENU. Ieder mens, andere zorg

BENU Apotheek Servicepunt Wyborgh
Dorpsplein 67
6931CZ Westervoort
t 026-3120615
e rozet@benu.nl

Afhaalautomaat Giesbeek
BENU Apotheek Rozet en BENU Apotheek Servicepunt Wyborgh

Vernieuwde Afhaalautomaat in Giesbeek

Kijk op www.benuapotheek.nl/services

- vanaf 7 juli 2023  24/7
- code ontvangt u via mail of sms
Burg.van Rielstraat 30 in Giesbeek
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Agenda
Open Tafel. Kosten € 8,50.  Aanmelden minimaal 1 dag tevoren bij 

Caleidoz tel. 0313-472 888. In de even weken op: 
Dinsdag: 12.30 uur Open Tafel in De Meent in Angerlo

(Volks)dansen: Iedere donderdagochtend Jan Loomanhuus van 
10.00 uur tot 11.00 uur, Ticheloven 2 in Giesbeek

14 juli Zomeravondconcert, parkeerplaats van Binnenrijk
 M.m.v. slagwerkgroep en het orkest van 
 St. Gregorius.  Aanvang 19.30 uur
15 juli Mittsommernachtconcert Dr. Robbers Park, Elten
 M.m.v. het orkest van St. Gregorius. 
 Zij spelen van 14.30 - 15.30 uur. Toegang gratis!

18,25 aug. Feestelijke afhaalavond van de schutters ledenpas.  
 Schuttersgebouw Schutterij EMM Giesbeek.

2, 3,4,5 sept.  Schutters- en volksfeest van Schutterij 

Gonda van den Broek • W.F. Besselink • A.J.S. Maatman-Hennekeij • Arnold 
Witjes en Gerry Bax • A. Witjes en W. Witjes-Soethof • Tandartspraktijk  
Giesbeek • Cor en Willy Matser • Jan en Gerda Polman • Anneke Nijman en 

Adri Breure • C.J. van Velzen • Wim Roelofs en Marianne Smits 

Let op: Bovenstaande sponsorovereenkomsten lopen deze maand af!

Frans en Mathea Mosterman • Berry en Margriet v.d. Kracht • Irma en Felix van 
Bavel • Pelo Industrietechniek B.V. • Uit de Verf Communicatie • Anita en Leon 
aan de Meulen • Leo en Truus Engelsman • Stg. Vrienden van de Giese Toren •  
Jacques en Marga Verkerk • Rijna en Willem Sijbrant • Jos en Monique Worm • 
Henk en Janet Jacobs • Koos en Patty van Hal • Hans en Trudy Niels • C.J.A.M.  
Schrauwers en C.W.P. Schrauwers-Pingen • Herman en Ria Witjes • H.W.  
Peters • J.M.W.M. Pelgrim-Onstein • Michal en Ans Szoltek • Bennie en Ria 
van Dam • Mw. H.S.W. Berends • Mw. H.J. Westerhof-Groninger • Jan en  
Maria Giesen • Bridgeclub “Angerlo” • Rudie en Ingrid Verheij-van Middelkoop 
• Jan en Dies te Kortschot • Gerard en Ria Soethof • Jan en Yvonne Willemsen  
• Anton en Marjan Rabeling • Jan en Dinie Ubbink-Huibregtse • Christine  
Dameskleding Arnhem • H. Heeroma • Ontspanningsver. V. Ouderen Angerlo 
• Barry en Inge Groenewoud • Johan en Marina Gores • D. Patrikios eo E.G. 
Patrikios-vd Sluis • E v.d. Kamp v. Rooyen • J.W. Turk eo W.J.M. Oostendorp  
• Welfare Giesbeek • M.J.M. Witjes-Wieggers • A.H.M. Reuling •  
H.L. Dolman-v. Zadelhof • C.V. De Deurdouwers • B. Klein Herenbrink • Theo 
en Martha de Man • Anneliesarnoldusmassage • Adriaan Witjes • Familie  
Cunningham • V.V. Angerlo Vooruit • Ans en Jebbo Haverkamp • A.J.G.  
Wieggers • Johan en Bep Geurds • Wendy en Gerwin Zwaan • Theo en  
Hermien Pelgrim • Vrouwen van Nu Angerlo e.o. • Co en Diny Stuart • M. 
Fohr en P. Fohr-Borger • M. Rispen-Visser • Hilco Peters • Wim en Marietje  
Lourens • Dik en Margy Bril • J.A.J. Soethof-Kuijf • J.M. Baars en E.J.A. Baars-
Worm • Karin en Willy van Haren • Gerard en Thea Raben • Frans en 
Gerda Weijers • B.W. Stuart • Corrie en Frans Worm • C. Maijs en M. Maijs- 
Gelderland • St. Oranje Boven Lathum • J. Zuydam-Rozendal • Danny en 
Kristianne Wolf • Brigitte Derksen en Geert Wieggers • A.M. Senhorst • Har-
ry en Ida Oostland • Henk Kop en Marianne v Scharenburg • M.W. Kamphuis 
van der Aa • Harold en Jacqueline van den Boom • Ruud en Joke Cornelissen 
• J.J.W. Kelderman-Leenders • Ivo en Mariska de Wild • Kulturhus de Brede 

Blik • H.J. Thiel • V.H.C. Heunen • Spar Giesbeek • Gerda Leupens-Jansen • Jos en 
Corien Baars • H. Groenewoud en K. Groenewoud-Idema • G. Hendriksen en 
K. De Man • Joost van Thiel • Otto en Sabine Salomons • Sportvereniging G.S.V. 
’38 • J.H.H. Wieggers eo W.Th. Wieggers-Kelderman • C.V. Knor- en Knalpot • 
Mw. R.C.M. van Beusekom • E.H.J.M. Thiel • P. Zwiers • Hans en Jannie Wieggers  
• Harry en Jeanette de Wild-Jansen • Hans en Tanja Verhoef • Lies en Wim  
Tieben • Henk en Miriam Wieggers • Diny van Bommel • ZevenAARDIG • 
A. van den Bogaard-Papperse • L.H.L. van den Boom • Zanggroep Spontaan  
Angerlo • Drum- en Showfanfare Red & Black • G.C. Tonin en G.J.P. Tonin- 
Kerkman • Ron en Judith Ribbers • Nico en Irma van Veenendaal • Feestvereniging 
Lathum • Benny en Rianne Hendriks Het Malland • F.J.H. Postma en A. Versteeg 
• N. Kampstra en H. Kamstra-Jager • Dietmar en Wencke Huber • Koersbalver. 
De Juiste koers • Riette te Loo / Geert Kaper • H. Wieggers en W. Wieggers- 
Scheperkamp • Ben en Ine Beekman • Mas en Marja Pieterman • Hennie 
en Marissa Huting • Elise en Joost Wehl • A.J. Elffrink en A.H Elfrink-Meijer 
• Wim en Henriette van Haren • Gors en Ineke Weijers • H.T. Huuskes •  
J.W. Dekkers-Beekman • M.B. Siebelink-van Dijk • Smirdex NL • Fam. Looten  
• Govert en Carla Koers • Maarten en Nicolien Soethof • Rosl en Wiilie  
Ipskamp • Build your Finance • Uup en Anita Veenland • Jan en Rita Kelderman 
• Henny en Otto Bonte • Henny en Jan v.d. Brink • Fam. Klein Herenbrink • 
Hengelsportvereniging Ons Genoegen • Stichting Dorpshuis Angerlo • R.R.T. 
Wieggers en M.J.M. Wieggers-Hammink • Wilbert en Trea van Haren • Gerard 
Kaper en Jeanne Brommer • G.J. Regelink eo C.J.E. Regelink Vrieze • Fanfare 
St. Gregorius • Marc en Karin Roekens • Paul en Karin van Haren • Ciro en 
Marion Miceli • P.L. Wieggers-Vermeulen • Ir. C.J. van Velzen • H.W.M. Giesen-

Metz • Geurt en Anita Smids • H. Gronloh en R. van Dijk

NB: Sponsorovereenkomsten worden niet automatisch verlengd. 
Wij vinden het fijn als u het Angerlo’s Nieuws blijft sponsoren! 

Maak s.v.p. 24 euro over op IBANnummer NL 50 RABO 0321 6455 29 
onder vermelding van Angerlo’s Nieuws-supporter

 EMM Giesbeek.
6,7,8 sept. Oranjefeest / Kermis Angerlo 
21sept. Lathums Feest
22sept. Lathums Feest
23sept. Lathums Feest
24 sept. Jubileum middag Lathumsfeest met 
 keizer schieten
25 sept. Muzikale avond m.m.v. Die Gies’ntaler Mander.
 Aanvang 19.30 uur. Het Hof van Giesbeek

23 okt. Bingo-avond.
 Aanvang 19.30 uur. Het Hof van Giesbeek

13 nov. Ontspanningsavond m.m.v. het komische duo
 Turbo Toos en Super Stien.
 Aanvang 19.30 uur. Het Hof van Giesbeek

Gezocht: AN-Supporter
Het Angerlo’s Nieuws: Eigen nieuws, op papier gezet door mensen uit onze dorpen. Allemaal vrijwilligers die zo op hun manier  
een steentje bijdragen aan onze dorpen. Wij kunnen echter niet verder zonder een extra financieel zetje in de rug. Daar-
om vragen wij u lid te worden van de AN-supporters; een harde kern lezers die ons financieel ondersteunen. U betaalt als  
AN-supporter € 24,00 per jaar voor 12 edities en krijgt daarvoor een ereplaats in ons supporterscolofon, dat vast onderdeel 
is geworden van het Angerlo’s Nieuws. 

Doe mee, wordt AN-supporter
U kunt het bedrag overmaken naar: ‘Stichting Angerlo’s Nieuws’ IBANnummer NL 50 RABO 0321 6455 29 onder vermelding 
van ‘Angerlo’s Nieuws-supporter’. Het Angerlo’s Nieuws kan niet zonder u.
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 S T U D I O

KARA

 
Yin Yoga
maandag 08.45 – 10.00 uur
maandag 19.15 – 20.30 uur

Pilates
woensdag 19.00 – 20.00 uur

Kom je ná de 
zomervakantie trainen?

Schrijf je nu alvast in voor:
Yin Yoga en/of Pilates

   F
ijn

e va
ka

ntie!

 

Aanmelden via 06 - 1257 1814    
Informatie: www.studiokara.nl

Lessen van Studio Kara vinden 
plaats in Kulturhus De Brede Blik 
in Giesbeek

D i j k s e s t r a a t  3 8 B   6 9 4 2  G D  D i d a m

0 6  5 2  3 4  1 2  0 3   i n f o @ e x a q tr o b . n l

www.exaqtrob .n l

Komt hier 
uw advertentie?

Lankhorsterstraat 25a, 7234 ST Wichmond
Tel. (0575) 463507 • 06 55 860430

info@gebr-arends.nl • www.gebr-arends.nl

Hoofdgerecht Kip Piri Piri 
met verse frites € 12,95

Kijk voor onze openingstijden 
op www.juffrouwtok.nl

10 september 2023  (zondag!!)
Aanvang 14.30  Start culturele seizoen 2023/2024
Optreden Nastya Sulimenko (zang)  en Richard Rhemrev (piano)
Sinds 2022 vormen Nastya en Richard een buitengewoon  
Oekraïens/Nederlands duo. Beiden breed muzikaal geschoold. 

17 november 2023, aanvang 20.00 uur
Trio Carmo    Herz und Gefühl
Anna Oerlemans, gitaar
Jos Dingelhoff, fluit
Maria Joao Carmo, zang 

19 januari 2024, aanvang 20.00 uur
Leen den Besten

Een lezing over het leven in de Liemers, 
met name 19e en 20e eeuw

1 maart 2024, aanvang 20.00 uur
Unicorn, Ierse swingfolkband met violist. 

26 april 2023, 20.00 uur
Eric Vloeimans, trompetist met cellist

7 juni 2023, 20.00 uur
In Petto en Buvana
Met veel liefde brengen zij de muziekstijlen die een drietal met 
elkaar verbindt. Het repertoire is verrassend divers. Van Ierse/
Schotse folkmuziek tot Amerikaanse country Songs. 

Jaarprogramma Vrienden van de Lathumse kerk 2023/2024
Ingezonden door:  Willy den Hartog
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7 DAGEN PER WEEK 
GEOPEND!

Maandag  vanaf 12.00 uur
t/m vrijdag  

Zaterdag  vanaf 10.00 uur
en zondag  

Lunch tot 16.00 uur.
Diner vanaf 16.00 uur.


